



Tel: +86-755-28282235

Fax: 86-0755-28282035

E-mail: market@semilight.com

Website: http://www.semilight.com

◆LED panel light series/ LED平板灯系列

Main Features:

- ◇With remote controller, can be adjusted the brightness optionally, can replace The Fluorescent grille lamp. Panel size include:300mm*300mm,600mm*600mm, 300mm*600mm,300mm*1200mm.
- ◇Thin structure, thickness of only 12.3mm, high-grade fashionable appearance.
- ◇Using the light guide and diffuser, and the led side way lighting technology, to make the light soft, bright and comfortable.
- ◇Electricity-saving up to 60% when replacing the same illuminance fluorescent grille lamp.
- ◇Easy to install, including two ways: embedded installation and hang installation.

主要特点:

- ◇带有遥控调光功能,可以根据需要随意调节到想要的亮度,用于替换日光灯格栅灯盘;尺寸:300mm*300mm; 600mm*600mm,300mm*600mm,300mm*1200mm.
- ◇超薄的结构,厚度只有12.3mm,外观高档时尚;
- ◇采用了导光板和扩散板,LED侧发光技术,使光线柔和明亮,舒适;
- ◇替换同等照度的日光灯格栅灯盘,节电高达60%以上;
- ◇安装使用简便:分嵌入式安装和吊装两种方式;



Product parameter:

Part number	Dimension (Unit:mm)	Power	LED Quantity	Input Voltage	Luminous Flux	Material	Protection level
SEM-P12-01	296*296*12.3	12W	176PCS SMD3528	AC85-265V/50/60HZ Dimmable	970-1000LM	Aluminum, PMMA	IP54
SEM-P15-01	296*596*12.3	15W	200PCS SMD3528	AC85-265V/50/60HZ Dimmable	1150-1200LM	Aluminum, PMMA	IP54
SEM-P32-01	596*596*12.3	32W	400PCS SMD3528	AC85-265V/50/60HZ Dimmable	2300-2400LM	Aluminum, PMMA	IP54
SEM-P32-02	296*1196*12.3	32W	400PCS SMD3528	AC85-265V/50/60HZ Dimmable	2300-2400LM	Aluminum, PMMA	IP54
SEM-P50-01	596*596*12.3	50W	336PCS SMD3528	AC85-265V/50/60HZ Dimmable	3350-3450LM	Aluminum, PMMA	IP54

Application:

LED panel lights can be use for office lighting, high-level office buildings' lighting, mall lighting, hotel lighting, bank lighting, hospital lighting, school lighting and so forth.

应用范围

LED平板灯适用于办公室、高级写字楼、商场、酒店、银行、医院、学校等场所。

